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1. Pitanje postavljeno Institutu za akreditiranje BiH  

„Koja je uloga BATA-e u procesima rješavanja problema s kojima će se suočiti Bosna i 

Hercegovina nakon pristupanja Hrvatske Evropskoj uniji?“ 

2. Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH: 

1. „Koliki je, prema našim procjenama, broj nelegalnih azilanata iz Bosne i Hercegovine 

koji mjesečno odlaze iz Bosne i Hercegovine u zemlje EU? 

2. Šta institucije BiH preduzimaju da se broj nelegalnih azilanata smanji? 

3. Kakve su procjene o broju azilanata za naredni period i koje se aktivnosti planiraju 

preduzimati, s obzirom na nadolazeću recesiju koja će mnoge natjerati da potraže 

ekonomska rješenja za svoje porodice? 

4. Jedan od pozitivnih koraka na putu integracija u EU je usvajanje Zakona o državnoj 

pomoći. Njegovo usvajanje otvorilo je proces ispunjavanja uslova za formiranje 

institucija i tima za izvršavanje obaveza. Šta je urađeno na provođenju Zakona o 

državnoj pomoći?“ 

3. Inicijativa upućena kolegijima domova Parlamentarne skupštine BiH  

 „Više puta sam pokretala inicijativu i tražila da se organizira javna rasprava o visokom 

obrazovanju. Sada ponovo pokrećem inicijativu da se održi rasprava u svjetlu: 

- izostanka postupka akreditiranja visokoškolskih ustanova, 

- neuspješnosti reformi i pored niza projekata finansiranih sredstvima međunarodne 

zajednice, 

- otvaranja novih institucija visokog obrazovanja i poplave diploma s privatnih 

univerziteta, 

- porasta nezaposlenosti mladih s univerzitetskim diplomama.“ 
 


